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Eladó Téglalakás, 54 m2, Hévíz
53 500 000 Ft ( ~137 253 € )

Hévízen eladó egy első emeleti lakás két erkéllyel!

Adatlap sorszáma: #696900012

Szobák: 2 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 2010

Kilátás: Utcára

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Volt, de telefon nélkül lesz
eladva

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Utcán ingyenesen

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: CC

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálok Hévízen egy első emeleti 54 m2-es, szépen megbecsült lakást.

Az ingatlant főként fiatal pároknak vagy nyugdíjasoknak ajánlom, a 3 szoba által

nyújtott, közepes nagyságrendű helykínálat miatt. A fényes nappali a lakás

központi része a maga tágas és világos terével azonnal megteremti azt, amit az

otthon fogalma alatt értünk. A nappalihoz, valamint a hálószobához is tartozik

egy erkély, ahová kimehetünk és élvezhetjük a nyugalmat és a kilátást a friss

levegőn. Nekem kimondottan tetszenek a csodás természetes fénnyel teli

szobák, a nyugodt és kellemes környezet. A konyha adottságai kiválóak, a sütés-

főzéshez maximálisan kielégítő teret kínál, a fa bútor pedig rendkívül dekoratív.

A fűtésről és a meleg vízről egyaránt gázkazán gondoskodik. Minden mérő óra

egyedi.  A hévízi tó 15 perces séta távolságra található. A hévízi termál

országszerte, valamint a külföldiek körében egyaránt népszerű turisztikai pont,

illetve a keszthelyi strand csupán 11 kilométeres távolságban helyezkedik el.

Több bevásárlóközpont is van a környéken és rengeteg pazar étterem is

található.Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete in Hévíz eine 54 m2 große, preisgünstige Wohnung im ersten Stock

zum Verkauf an.

Ich empfehle die Wohnung vor allem jungen Paaren oder Rentnern, da sie mit

ihren 3 Zimmern ein mittleres Platzangebot bietet. Das helle Wohnzimmer ist

der zentrale Teil der Wohnung mit seinem geräumigen und hellen Raum, der

sofort das Gefühl von Zuhause vermittelt. Sowohl das Wohnzimmer als auch das

Schlafzimmer haben einen Balkon, auf den man hinausgehen und die Ruhe und

die Aussicht auf die frische Luft genießen kann. Mir gefällt besonders das

wunderbare natürliche Licht in den Zimmern, die ruhige und angenehme

Umgebung. Die Küche ist ausgezeichnet, mit viel Platz zum Kochen, und die

Holzmöbel sind sehr dekorativ. Heizung und Warmwasser werden durch einen

Gaskessel bereitgestellt. Alle Zähler sind individuell.  Der Hévízer See ist in 15

Minuten zu Fuß zu erreichen. Die Hévízer Thermalbäder sind ein beliebtes

Ausflugsziel im In- und Ausland, und der Strand von Keszthely ist nur 11 km

entfernt. In der Umgebung gibt es mehrere Einkaufszentren und viele gute

Restaurants - eine tolle Immobilie, oder? Für weitere Informationen und um

einen Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder

verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten! Wir

können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Darlehensangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie

am besten geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale in Hévíz a first floor 54 m2, nicely priced apartment.

I recommend the property mainly to young couples or retired people, because of

the medium space offered by the 3 rooms. The bright living room is the central

part of the apartment with its spacious and bright space, immediately creating

what is meant by the concept of home. The living room, as well as the bedroom,

has a balcony where you can go out and enjoy the tranquillity and the view of

the fresh air. I particularly like the wonderful natural light in the rooms, the calm

and pleasant environment. The kitchen is excellent, with maximum space for

cooking and the wooden furniture is very decorative. Heating and hot water are

provided by a gas boiler. All meters are individual.  Lake Hévíz is a 15-minute

walk away. The Hévíz thermal baths are a popular tourist spot both nationally

and internationally, and the beach of Keszthely is only 11 km away. There are

several shopping centres in the area and plenty of great restaurants.This

property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please contact the Home Manager

agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


